

Organizers



ACADEMY
GBA



HONG KONG SPORTS & EVENTS
MANAGEMENT LIMITED

Sponsor

CTF Life
周大福人壽

Supporting Partner



2026 4.4-5

MACAU 澳门 Workers Stadium 工人体育场



INTERNATIONAL INVITATION 国际邀请

TEAMS 团队

U9: 2017/2018 (6 a-side) U13: 2013/2014 (8 a-side)
U11: 2015/2016 (6 a-side) U15: 2011/2012 (8 a-side)

PSG ACADEMY YOUTH GBA TOURNAMENT MACAU — THIRD EDITION —

巴黎圣日耳门学院粤港澳大湾区邀请赛

大湾区球队比赛章程及报名表 Prospectus & Application Form for GBA Team

CTF Life
周大福人壽



PSG ACADEMY YOUTH GBA TOURNAMENT MACAU — THIRD EDITION —

巴黎圣日耳门学院粤港澳大湾区邀请赛第三届

比赛对象 Target Participant: U9 / U11 / U13 / U15

我们诚邀你参加备受瞩目的巴黎圣日耳门学院粤港澳大湾区邀请赛，赛事将于2026年4月4日至5日在澳门工人体育馆举行。本次邀请赛接受U9、U11（6人制）、U13和U15（8人制）的青少年足球运动员，不论男女，都欢迎前来展现自己的球技和对足球的热情。

进入第三届，我们将继续致力于促进区域青少年足球的团结和人才培养。去年的赛事取得了巨大的成功，吸引了逾2000名球员及其家人来到澳门，最终产生各个年龄组别的冠军。我们希望延续这一气势，欢迎来自香港、澳门、中国内地、韩国、新加坡及其他地区的球队参赛。

这不仅是一场足球赛；更是一个让年轻球员竞技、创造终生难忘回忆、体验体育精神和团队友谊的难得机会。加入我们，一起表扬青少年对足球的热情，培养下一代足球人才。

我们期待你的参与，相信这将会是一场令人兴奋、鼓舞人心的赛事！

We are excited to invite you to participate in the highly anticipated PSG Academy Macau GBA Youth Tournament, set to take place on April 4-5, 2026, at the iconic Workers Stadium in Macau. This tournament invites young athletes aged U9, U11 (6-a-side), U13, and U15 (8-a-side), both boys and girls, to showcase their skills and passion for the game.

As we enter our third season, we are proud to continue fostering regional unity and talent development in youth football. Last year's tournament was a resounding success, drawing over 2,000 players and their families to Macau, culminating in the crowning of local champions across various age groups. We aim to build upon this momentum, welcoming teams from Hong Kong, Macau, Mainland China, Korea, Singapore, and beyond.

This is more than just a tournament; it is an opportunity for young players to compete, make lifelong memories, and experience the thrill of sportsmanship and friendship. Join us as we celebrate the spirit of youth football and nurture the next generation of talent.

We look forward to your participation in what promises to be an exciting and inspiring event!

比赛日程 Itinerary

CTF Life
周大福人壽



日期 Date: **03/04/2026**

晚上 Evening: 球赛观赏晚会晚餐
Viewing party with dinner

日期 Date: **04/04/2026**

早上 AM: 早餐 Breakfast
从酒店到体育馆 Transportation from Hotel to Stadium

活动 Event: 开球礼 Kick-off Ceremony
*巴黎圣日耳门学院2026青少年粤港澳大湾区锦标赛
*PSG Academy Macau GBA Youth Tournament

中午 Noon: 比赛场地享用午餐 Lunch at the tournament venue

下午 PM: *巴黎圣日耳门学院2026青少年粤港澳大湾区锦标赛
*PSG Academy Macau GBA Youth Tournament
从酒店到体育馆 Transportation from Stadium to Hotel

晚上 Evening: 自助晚餐 Dinner buffet

日期 Date: **05/04/2026**

早上 AM: 早餐 Breakfast
从酒店到体育馆 Transportation from Hotel to Stadium

活动 Event: *巴黎圣日耳门学院2026青少年粤港澳大湾区锦标赛
*PSG Academy Macau GBA Youth Tournament

中午 Noon: 比赛场地享用午餐 Lunch at the tournament venue

下午 PM: *巴黎圣日耳门学院2026青少年粤港澳大湾区锦标赛
*PSG Academy Macau GBA Youth Tournament
颁奖礼 Awards Ceremony

*每队至少进行 7 场比赛，每场比赛 12 分钟。Minimum 7 matches per team, 12mins each.

比赛场地 Tournament Venue:
澳门工人体育场 Macau Workers Stadium



CTF Life
周大福人壽



ACADEMY
GBA



球赛观赏晚会
Viewing party
with dinner

费用 Fees

CTF Life
周大福人壽



费用 Price (每位 per person)	球员套餐 Player Package	球员半套餐 Player Semi-package	家长/监护人/教练* Parent/Guardian/Coach Package
	\$ 6300 HKD \$ 810 USD ¥5600 RMB	\$ 700 HKD \$ 95 USD ¥630 RMB	\$ 5490 HKD \$ 710 USD ¥4880 RMB
球赛观赏晚会 Viewing party	✓		✓
4号及5号早餐 Breakfast on the 4th and 5th	✓		✓
4号及5号午餐 Lunch on the 4th and 5th	✓		✓
3号及4号晚餐 Dinner on the 3th and 4th	✓		✓
交通 – 往返酒店往返球场 Transportation (Hotel - Stadium)	✓		✓
3日2晚5星級酒店, 十六浦索菲特大酒店 3 days 2 nights 5-star Hotel Accommodation Sofitel Macau at Ponte 16	✓		✓
比赛费用 Tournament Fee	✓	✓	
确认参赛: 3月2日 提交参赛名单及付款: 3月9日		Confirmation of Participation: Mar 2nd Submission of roster & payment: Mar 9th	

*CTF Life 为每支至少有 10 名队员的队伍赞助教练套餐。
Coach package is sponsored by CTF Life for each team of minimum 10 players.

报名表 Application Form

CTF Life
周大福人壽



扫描二维码注册
Scan QR to sign up

查询及联系 Inquiries & Contact

CTF Life
周大福人壽



如有任何疑问可于办公时间内致电 (852) 2154 2110 联系，
或电邮至 info@psgacademyhongkong.com
If you have any inquiries, please contact (852) 2154 2110
at Office hours or email to info@psgacademyhongkong.com

办公时间 Office Hours

星期一至五上午 9 时半至下午 6 时 (下午 1 时至 2 时半午膳)
星期六、日和公众假期休息
9:30 a.m. to 6:00 p.m. from Monday to Friday
(Lunch Hour: 1:00 p.m. to 2:30 p.m.)
Closed on Saturdays, Sundays and public holidays

PSG ACADEMY HONG KONG

Tel: +852 2154 2110

Email: info@psgacademyhongkong.com

Whatsapp: +852 9504 3197



PSG ACADEMY GUANGDONG

Tel: +86 189 2517 4927

Email: info@psgacademyguangdong.com

Wechat:





加入周大福人壽·生活圈

多元體驗 | 生活禮遇 | 會籍聯乘

開創生活新價值

立即登記

